

美國運通卡會員 時代廣場專屬獎賞 2025
Exclusive Times Square rewards for Amex Cardmembers 2025

HK\$50餐飲電子禮券(TSAED2507)參與商戶名單
HK\$50 Dining e-Voucher (TSAED2507) participating merchant list

此電子禮券只適用於發出日起計**14天**內在時代廣場參與之指定商戶內使用，逾期無效。已逾期之電子禮券恕不重發。於以下時代廣場指定商戶內**消費滿HK\$50**，即可使用「HK\$50餐飲電子禮券(TSAED2507)」1張。每次交易最多可使用「HK\$50餐飲電子禮券(TSAED2507)」**3張**。使用電子禮券後之**簽賬餘額須以美國運通在香港簽發的美國運通卡結賬**。不可以禮品卡/禮券/優惠券支付餘額。

此電子禮券**只適用於堂食**。其他條款及細則請查閱時代廣場網頁或時代廣場手機應用程式內的電子現金券。

This e-Voucher can only be used for spending at the participating outlets at Times Square and **valid for 14 days** from the issue date. Expired and unused e-Voucher will neither be extended nor re-issued. ONE HK\$50 Dining e-Voucher (TSAED2507) can be used **upon spending of HK\$50** at the following participating merchant(s) at Times Square. A maximum of **THREE** HK\$50 Dining e-Voucher (TSAED2507) can be used in each transaction. **Any outstanding balance after deducting the face value of the e-Voucher must be settled by American Express Cards issued in Hong Kong by American Express**, and CANNOT be settled by gift cards, vouchers, or coupons. This e-Voucher is valid for **dine-in** only. Please refer to the Times Square website or the e-Voucher within Times Square mobile app for other terms and conditions.

Shop Name	Shop No.
Art of Canton 粵藝館	1001A
Crystal Jade La Mian Xiao Long Bao	B221A
Lady M New York	3/F Kiosk
Lei Garden	1003
Moments Together Shanghainese Restaurant 十里	1103
NHA TRANG Vietnamese Cuisine 芽莊越式料理	1303
Pak Loh Chiu Chow Restaurant 百樂潮州酒家	1002
PizzaExpress	1203
Sen-ryo	B222
sensu	B224A
SHAKE SHACK	B217-B219

26/06/2025